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General information 

STATEMENT C
STATEMENT OF FARMING ACTIVITIES

FOR ONTARIO SELF DIRECTED RISK MANAGEMENT (SDRM)

3911

1999

Expenses – Enter the code that applies for each entry on the form. The

codes are listed in the commodity list and the program payment list in the

guide called Farming Income and NISA.

Round off all amounts to the nearest dollar.

Ontario Self Directed Risk Management (SDRM)

(Français au verso)

Total 

 Enter this amount on page 3 of Form T1163 Statement A, or 
 Form T1164, Statement B.

PurchasesCode

$9962

SDRM qualifying commodities 

Total 

T1165 (99)  
Printed in Canada

 Enter this amount on page 2 of Form T1163 Statement A, or 
 Form T1164, Statement B.

SalesCode

$9952

For information on how to complete this form see the guide called Farming Income and NISA. For information on the NISA
program, call the NISA Administration toll free at 1-800-665-6472.  

Ontario producers: For the 1999 stabilization year, the Self Directed Risk Management (SDRM) Program will provide
edible horticulture producers with the opportunity to make additional deposits to their NISA accounts and receive
enhanced matching contributions on all edible horticulture crops for which they have not taken crop insurance (except
nuts, mushrooms, and processing vegetables under the authority of the Ontario Vegetable Growers’ Marketing Board).
See the Commodity List at the back of the guide called Farming Income and NISA for more information.

Submit all forms together in one package. 

If you are in the SDRM program, complete Form T1163, Statement A – NISA Account Information and Statement of
Farming Activities for Individuals, and complete one copy of this form to record your SDRM commodities.  

Income – Enter the  code that applies for each entry on the form. 

The codes are listed in the commodity list and the program payment list in

the guide called Farming Income and NISA.

Round off all amounts to the nearest dollar.

SDRM qualifying commodities 

Publishing




Agence des douanes
et du revenu du Canada

Revenu 
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Canada Customs 
and Revenue Agency

Revenue 
Canada

Inscrivez ce montant à la page 3 du formulaire T1163, (état A) ou 
T1164, (état B).

Inscrivez ce montant à la page 2 du formulaire T1163, (état A) ou 
T1164, (état B).

1999

Dépenses – Inscrivez le code pour chaque produit. Les codes se

trouvent dans la liste des produits et dans la liste des paiements provenant

de programmes, dans le guide intitulé Revenus d’agriculture et CSRN. 

Arrondissez les montants au dollar près.

Revenus – Inscrivez le code pour chaque produit. Les codes se 

trouvent dans la liste des produits et dans la liste des paiements 

provenant de programmes, dans le guide intitulé Revenus d’agriculture et

CSRN.  Arrondissez les montants au dollar près.

Programme d’auto-gestion du risque de l’Ontario (PAGR)

Renseignements généraux

T1165 (99)
Imprimé au Canada (English on reverse.) 3911

 

Total 

AchatsCode

9962

Produits admissibles au PAGR

Total 

VentesCode

9952

Produits admissibles au PAGR

$$

ÉTAT C
ÉTAT DES RÉSULTATS DES ACTIVITÉS D'UNE ENTREPRISE AGRICOLE POUR LE

PROGRAMME D'AUTO-GESTION DU RISQUE DE L'ONTARIO (PAGR)

Pour obtenir des précisions sur la façon de remplir ce formulaire, consultez le guide intitulé Revenus d’agriculture et CSRN.
Si vous désirez des informations sur le programme CSRN, vous pouvez téléphoner sans frais au 1 800 665-2776.

Producteurs ontariens de produits d'horticulture légumière et fruitière – Pour l'année de stabilisation 1999, le PAGR vous
permet de faire des dépôts supplémentaires dans votre compte du CSRN et de bénéficier d'un supplément équivalent de
contributions gouvernementales. Ce programme s'applique aux produits horticoles comestibles pour lesquels vous n'avez pas
souscrit à l'assurance-récolte (à l'exception des noix, des champignons et des légumes destinés à la transformation qui
relèvent de la Commission ontarienne de commercialisation des produits maraîchers). Pour obtenir plus de détails, consultez
la liste des produits à la fin du guide intitulé Revenu d’agriculture et CSRN . 

Si vous participez à ce programme, remplissez le formulaire T1163, État A – Renseignements sur le compte du CSRN et
état des résultats des activités d'une entreprise agricole pour particuliers. Remplissez aussi le présent formulaire pour
inscrire vos produits visés par le PAGR. 
Envoyez tous les formulaires dans la même enveloppe.
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